
Ik ben gastdocent aan het Koninklijk

Conservatorium Brussel waar ik stemhygiëne geef en

doe actief onderzoek binnen mijn vakdomein.

Momenteel werk ik aan een project rond

ademhaling. Tot slot heb ik een webshop met

therapeutisch materiaal en geef ik cursussen en

trainingen aan logopedisten, bedrijven, instellingen

en scholen met als centrale thema: de stem.

Waarom heb je voor logopedie gekozen?
Ik ben steeds zeer muzikaal geweest. Als kind deed

ik muziekkampen en heb ik jarenlang piano

gespeeld. Tot twee jaar geleden deed ik nog steeds

jazz zang in Deeltijds Kunstonderwijs. Vanuit mijn

eigen passie voor stem en zang heb ik voor

logopedie gekozen. Ik hou van de interactie tussen

mensen en het sociale van het beroep.

Wie ben je en wat doe je in de wereld van
logopedie?

Mijn naam is Anouk de Vleeschhauwer en ik heb twee

jaar geleden een eigen praktijk opgericht: Voice

Training Centre (voormalig Vocal Logopedie). We

richten ons uitsluitend op stem, articulatie en

presentatietraining. Dit zowel bij mensen met stem- en

articulatiestoornissen als professionele sprekers en

zangers. We zijn een multidisciplinaire praktijk met

intern 3 logopedisten en een psychologe en daarnaast

een nauwe samenwerking met een extern team met

een zangcoach, NKO-arts en osteopaat. Onlangs heb ik

ook met het Europa Ziekenhuis Brussel een

stemkliniek opgericht. Daarin doe ik simultane

consultaties met de NKO-arts waarin we onze twee

expertises kunnen samenvoegen in functie van

stemklachten.

Dices Merchandise 
Hou onze website in de gaten,

binnenkort is onze merchandise

verkrijgbaar!
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Wat vind je het mooist aan je vak?

Het mooiste vind ik samen met mensen een traject

aangaan en elke keer een stap dichter te staan bij het

einddoel. Logopedie is daarnaast een vrij jong beroep

waardoor er nog zoveel zaken te ontdekken en te

onderzoeken zijn en dat maat het zeer boeiend!

Wat is er voor jou veranderd sinds de corona-
maatregelen?

Als paramedici mochten we blijven werken en heb ik

enkel de praktijk volledig gesloten tijdens de eerste

lockdown. Alle workshops die ik gaf, moesten plots

digitaal doorgaan en ook alle sessies waren digitaal. In

het begin was dat toch even een uitdaging.

Momenteel vind ik de combinatie tussen online sessies

en sessies in de praktijk zeer aangenaam en soms zelfs

een voordeel. Het nadeel momenteel is het vele

ontsmetten en andere maatregelen en de

onvoorspelbaarheid want heel wat cliënten moeten

last minute in quarantaine. Het vraagt wat extra

flexibiliteit.

Is er iets wat je onze studenten mee wilt geven?

Ga op zoek naar jouw passie: waarom heb jij voor

logopedie gekozen? Zorg dat je een setting of praktijk

vindt die samen met jou deze passie wil uitbouwen en

waar je samen kan groeien. Dat is enorm waardevol! En

voornamelijk, blijven leren! Het begint pas na je studie

maar omarm dit proces en geniet ervan!

@voicetrainingcentre

Anouk

Inzendingen
 mail naar:

promo@svdices.nl

Hey, wij van de Dices activiteiten
commissie zijn nog op zoek naar een
enthousiaste student die graag naast
school iets extra's wil doen voor de

studievereniging! Ben jij
geïnteresseerd? Laat het weten via de

mail: bestuur@svdices.nl
Naast een tof team om mee te werken
krijg je ook nog wat extra studiepunten!

We hopen snel van je te horen!




